



Profion
Benefits for Life

FAQs

S&P Global

AD&D Policy effective as of May 1, 2025

Gender disclaimer: the masculine form chosen on this presentation always refers to female, male and diverse persons at the same time. Exclusively for the purpose of better readability, the gender-specific spelling is omitted.

Unfallabsicherung

AD&D

Wer ist versichert?

Es sind alle Mitarbeiter von IHS Global, S&P Dow Jones Indices and CARFAX Europe versichert.

Ab 01.05.2025 sollen auch die Mitarbeiter der Unternehmen S&P Global Alpha, S&P Global Germany und S&P Global Rating Europe mit einbezogen werden.

Who is insured?

All employees of IHS Global, S&P Dow Jones Indices and CARFAX Europe are insured.

From May 1, 2025, the employees of the companies S&P Global Alpha, S&P Global Germany and S&P Global Rating Europe will also be included.

Wer bezahlt die Prämien für die Unfallabsicherung?

Die Prämien werden vollständig von S&P Global bezahlt.

Who pays the premiums for the AD&D coverage?

The premiums are paid in full by S&P Global.

Welcher Risikoschutz wird angeboten?

Neben dem betrieblichen Altersversorgungspaket wird den Mitarbeitern Versicherungsschutz im Falle von Invalidität oder Tod aufgrund eines Unfalls gewährt.

Versichert ist eine Kapitalzahlung in Höhe des 1,5-Fachen Brutto-Jahresgrundgehalts bis zu einer Höhe von maximal 750.000 Euro bei Tod und 1.250.000 Euro bei Invalidität.

Die Invaliditätsleistung wird anhand der Gliedertaxe des Versicherers berechnet.

Der Versicherungsschutz umfasst eine 24-Stunden Weltdeckung für Unfälle im betrieblichen, wie auch im privaten Bereich.

What is the AD&D coverage and benefit?

In addition to retirement and risk benefits, your employer provides AD&D coverage in the case of disability or death caused by an accident.

The insured benefit amounts to 1.5-times of Annual base salary to a max. of 750,000 Euro in the case of death and 1,250,000 Euro in the case of disability.

Disability amounts are paid according to the dismemberment schedule set out in the insurance contract.

The insurance cover includes 24-hour worldwide cover for accidents in the occupational and recreational sector.

Über welchen Versicherer wird die Unfallabsicherung eingedeckt?

Die Leistungen aus der Unfallversicherung sind durch die Zurich Gruppe Deutschland abgesichert.

Die Versicherung wird jeweils zum 01. Mai eines Jahres erneuert.

Which insurance company is covering the AD&D benefits?

The AD&D benefits are covered by Zurich Gruppe Deutschland .

The insurance is renewed on May 1 of each year.

<p style="text-align: center;">Wie werden die Beiträge steuerlich behandelt?</p> <p>Im Leistungsfall haben die Begünstigten einen vertraglich festgelegten Direktanspruch auf die Versicherungsleistungen. Die Beiträge sind somit als Arbeitslohn zu versteuern.</p> <p>Leistungen aus der betrieblichen Gruppen-Unfallversicherung sind steuerfrei.</p>	<p style="text-align: center;">How are the contributions treated for tax purposes?</p> <p>In the event of a claim, the beneficiaries have a contractually defined direct claim to the insurance benefits. The contributions are therefore taxable as wages.</p> <p>Benefits from company group accident insurance are tax-free.</p>
--	--

Disclaimer

Die verbindlichen Regelungen der Unfallversicherung sind in den Bedingungen des Unfallversicherers definiert.

Diese FAQs dienen Ihnen lediglich als zusätzliche Informationsquelle und begründen keinen darüberhinausgehenden Rechtsanspruch.

Disclaimer

The binding accident insurance regulations are defined in the accident insurer's terms and conditions.

These FAQs are meant to serve merely as guidance and consequently have no legal merit.